

Mr. Saif Al Tunaiji
Head of Issuance and Disclosure Dept.
Securities and Commodities Authority

السيد/ سيف الطنجي المحترم،،،
 رئيس إدارة الإصدار والإفصاح
 هيئة الأوراق المالية والسلع

Mr. Saif Sayah Al Mansouri
Head of Listed Companies Dept.
Abu Dhabi Securities Exchange

السيد/ سيف صياح المنصوري المحترم،،،
 رئيس إدارة إدراج الشركات
 سوق أبوظبي للأوراق المالية

Date: 03/08/2016

التاريخ: 2016/08/03

O/R: L/NA/15/08/16

المرجع: ن /16/08/15

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

In yesterday's trading on the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX), we observed an unusual drop in our share price (AGTHIA), which we believe is related to statements made around our half year results about the anticipated impact of flour and animal feed products subsidy policy rationalization on the Company's future performance. Although it is premature to predict the impact of this policy change, in line with our revised profit guideline that was shared in our results conference call on August 1st, 2016, Agthia management estimates a AED 15-20 million impact on net profit of the Company for 2016 versus our earlier guidance. We would like to reiterate that this is a subsidy rationalization, not a full withdrawal of subsidy. We would also like to highlight that Agthia Group is demonstrating strong performance in all of its business categories, which comprise water and beverages, dairy and other consumer products in addition to flour and animal feed.

لقد لاحظنا إنخفاضاً غير عادي لسعر سهم "أغذية" في عمليات التداول التي حصلت بالأمس في سوق أبوظبي للأوراق المالية، والتي نعتقد أنها تتعلق بالتصريحات التي صدرت حول النتائج المالية للشركة عن النصف الأول من العام الحالي، وإرتباط ذلك بالتأثير المتوقع على أداء الشركة المستقبلي بسبب ترشيده سياسة الدعم على منتجاتنا من الدقيق والعلف. وفي حين أنه من الصعب التنبؤ بتأثير مثل هذا التغيير في سياسة الدعم، وبالتوازي مع اتجاهات الأرباح المعدلة لدينا والتي كنا قد شاركناها مع الصحافة في مؤتمرننا عبر الهاتف الذي عُقد في 1 أغسطس 2016، فقد كانت التقديرات الأولية لإدارة "أغذية" تشير إلى حدوث تأثير بحوالي 15 إلى 20 مليون درهم في صافي أرباح الشركة لعام 2016 مقارنة بما صرحنا به سابقاً. إننا نودُّ تكرار القول، أن ما حدث هو ترشيده لسياسة الدعم وليس سحباً للدعم بشكل كامل. كما نودُّ التأكيد على أن مجموعة أغذية أثبتت أداءً قوياً في كل فئات أعمالها والتي تشمل المياه والمشروبات ومنتجات الالبان وغيرها من المنتجات الاستهلاكية بالإضافة إلى الدقيق والعلف الحيواني.

Thank You and Kind Regards,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،

Namir El Aridi
Company Secretary



نمير العريضي
مقرر مجلس الإدارة